
Byggekomiteen har arbeidet med å innhente tilbud på garasje etter årsmøtet 2021. 
 
Det ble forespurt 4 byggefirma og ett stålbyggfirma. Stålbygg ble forkastet, da styret var enig om 
trebygning. 
2 sendte skriftlig tilbud, 2 sa nei med en gang.  
Ellseth betong og GEMF ble forespurt, men leverte tilbud etter tidsfristen. 
  
Bakken Bygg ble forkastet pga høy pris, før prisstigning sommer 2021. 
  
Røta har levert nye justerte tilbud. Ett på bygget og ett på grunnarbeid/betong.  
Tilbygget er med vinduer og vinterisolerte garasjer. Bygget er klargjort for isolering dersom det skulle 
bli ønsket seinere. 
  
Innstilling til styret i Geilo RK: 
Byggekomiteen sin innstilling til styret og årsmøte er å takke ja og godkjenne Røta sine tilbud.   
- Tilbygg. 
- Grunnarbeid og betong.   
- I tillegg kommer El installasjon. 
  
Det ble på årsmøtet 18. februar 2021 bevilget kr 900000,- til garasje. 
  
Byggekomiteen ber styret foreslå til årsmøtet om en tilleggsbevilgning på Kr 400000,- 
  
Byggekomiteen ber styret foreslå til årsmøtet at styret og byggekomiteen får fullmakt til å iverksette 
tiltaket innenfor kostnadsrammen som årsmøtet godkjenner  
 

Forslag til ekstraordinært årsmøte i Geilo RK: 

1. Styret i Geilo RK ber om årsmøtets godkjenning til å foreta nødvendige grensejusteringer for 
å få en god plassering på ny garasje. 

2. Styret sin innstilling til årsmøte er å takke ja og godkjenne Røta sine tilbud som gjelder: 
- Tilbygg. 
- Grunnmur.   

 
I tillegg kommer grunnarbeid, El installasjon til lys og nødvendige kontakter samt maling. 

  
Det ble på årsmøtet 18. februar 2021 bevilget kr 900000,- til garasje.   
Styret ber årsmøtet om en tilleggsbevilgning på Kr 400000,-. 
  
Styret ber årsmøtet om fullmakt til å iverksette tiltaket innenfor kostnadsrammen som årsmøtet 
godkjenner.  
Byggekomiteen skal følge opp arbeidet underveis og rapportere til nestleder Lasse Wahlstrøm. 
 


